

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION

IEC 62549
Edition 1.0 2011-10

ARTICULATED SYSTEMS AND FLEXIBLE SYSTEMS FOR CABLE GUIDING

INTERPRETATION SHEET 1

This interpretation sheet has been prepared by subcommittee 23A: Cable management systems, of IEC technical committee 23: Electrical accessories.

The text of this interpretation sheet is based on the following documents:

ISH	Report on voting
23A/769/ISH	23A/783/RVD

Full information on the voting for the approval of this interpretation sheet can be found in the report on voting indicated in the above table.

Interpretation of Subclause 10.2 of IEC 62549 Ed.1.

10.2 Impact test

10.2.3 The impact to be applied is the one declared according to the classification in Subclause 6.2.

Interpretation of Clause 13 of IEC 62549 Ed.1.

13 External influences

13.1.2 The classification to be checked is the one declared according to Subclause 6.5.1.

13.1.3 The classification to be checked is the one declared according to Subclause 6.5.2.

13.1.4 The classification to be checked is the one declared according to Subclause 6.5.3.

COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

IEC 62549
Edition 1.0 2011-10

SYSTÈMES ARTICULÉS ET SOUPLES POUR GUIDAGE DE CÂBLES

FEUILLE D'INTERPRÉTATION 1

Cette feuille d'interprétation a été établie par le sous-comité 23A: Systèmes de câblage, du comité d'études 23 de l'IEC: Petit appareillage.

Le texte de cette feuille d'interprétation est issu des documents suivants:

ISH	Rapport de vote
23A/769/ISH	23A/783/RVD

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cette feuille d'interprétation.

Interprétation du Paragraphe 10.2 de la IEC 62549 Ed.1.

10.2 Essai de choc

10.2.3 Le choc à appliquer est celui déclaré selon la classification au Paragraphe 6.2.

Interprétation de l'Article 13 de la IEC 62549 Ed.1.

13 Influences externes

13.1.2 La classification à vérifier est celle déclarée selon le Paragraphe 6.5.1.

13.1.3 La classification à vérifier est celle déclarée selon le Paragraphe 6.5.2.

13.1.4 La classification à vérifier est celle déclarée selon le Paragraphe 6.5.3.
